
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 25. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1018
Hvordan vil regeringen i fremtiden helt konkret nedbringe det antal fejl på plejehjemmene, 
som er blevet påvist i Styrelsen for Patientsikkerheds (STPS) reaktive tilsyn på området, 
når man ifølge styrelsens oversigt kan konstatere, at 33 pct. af plejehjemmene vurdere-
des at have større eller kritiske problemer af betydning for patientsikkerheden (Kilde: ”Det 
risikobaserede sundhedsfaglige tilsyn 2017-2021”, Styrelsen for Patientsikkerhed af 10. 
maj 2022)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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